

## Terms of Sale

### 1. Privacy 隐私

The company's privacy policy applies to the use of this website, and its terms are quoted here as part of the terms and conditions for use of this website. To read the company's privacy policy, please click [here](#). In addition, by using this website, you acknowledge and agree that online transmission cannot be completely private or secure. You are advised that even if a special notice is displayed on the webpage informing you that certain data transmissions (such as credit card information) are encrypted, any messages or information you send to this website may still be read or intercepted by others.

公司的隐私政策适用于本网站的使用，并且其条款通过此处援引构成本使用条款的一部分。若要阅读公司的隐私政策，请点击[此处](#)。另外，使用本网站，即表示您确认并同意互联网传输无法做到完全私密或安全。即使页面上显示了特殊通知，告知您特定数据传输（例如信用卡信息）已加密，您发送给本网站的任何消息或信息仍有可能被他人读取或截取，对此您已知悉。

### 2. Warranty 保修

We do not provide warranty service for the sold smart glasses products (including accessories). Buyers can enjoy the one-time replacement service following the "Conditional Replacement" procedure.

我们对出售的智能眼镜产品（含附件）不提供保修服务，购买者遵循“附条件换货”程序，可享有一次换货服务。

### 3. Transportation 运输

From the moment we deliver the smart glasses (including accessories) you ordered to the carrier, any risk of the damage or loss to the smart glasses (including accessories) during transportation shall be borne by you.

从我们将您订购的智能眼镜产品（含附件）交承运人起，智能眼镜产品（含附件）在运输途中有任何毁损、灭失的风险由您自己负担。

### 4. Conditional Replacement 附条件换货

You can enjoy the "Conditional replacement" service for all smart glasses sold, including their accessories. Before sending any replacement application, the buyer should carefully provide the following evidence: 1) Serious quality problems resulting in the failure to work properly have happened to the smart glasses you purchased within 10 days from the date of receipt; 2) You have obtained an evaluation report from one of our designated quality evaluation agencies presenting that the smart glasses you purchased have serious quality problems so that they fail to work properly; 3) The appearance and shape of the smart glasses you apply for replacement should not be damaged to any extent. The packaging (including package filling and outer packing box or outer packing bag) is intact, and the item appendix, manual(s), tag(s) and anti-counterfeiting are also intact so as not to affect the reselling of the product. We are willing to provide you with one replacement based on your replacement application under the circumstance that the aforementioned three conditions are fulfilled; the costs related to the replacement will be borne by us. You should be responsible for the cost of sending your smart glasses back to us. The replacement service for the smart glasses and accessories is a one-time service which you can enjoy only once.

对于所售智能眼镜产品，包括其附件等，均享受“附条件换货”的服务。用户发出任何换货申请之前，应审慎地提供以下证明：1) 您购买的智能眼镜产品从收货之日起尚不超过10天就发生严重质量问题导致不具备正常使用功能；2) 您从我们指定的质量鉴定机构获得智能眼镜存在严

重质量问题导致不具备正常使用功能的鉴定书；3) 您申请换货的智能眼镜外观、形状应无任何破损、缺失。外包装完好无损（包括包裹填充物及外包装箱或外包装袋），商品附件、说明书、吊牌、防伪完好，未刮开、标签等齐全。符合前述三项条件的退货申请，我们愿意为您提供仅一次换货；与换货相关的费用由我们承担，但您邮寄出智能眼镜产品给我们的费用由您承担。经一次换货后的智能眼镜产品包括附件不再享有换货服务。：

附条件换货：对于所售智能眼镜产品，包括其附件等，均享受“附条件换货”的服务。用户发出任何换货申请之前，应审慎地提供以下证明：1) 您购买的智能眼镜产品从收货之日内起尚不超过10天就发生严重质量问题导致不具备正常使用功能；2) 您从我们指定的质量鉴定机构获得智能眼镜存在严重质量问题导致不具备正常使用功能的鉴定书；3) 您申请换货的智能眼镜外观、形状应无任何破损、缺失。外包装完好无损（包括包裹填充物及外包装箱或外包装袋），商品附件、说明书、吊牌、防伪完好，未刮开、标签等齐全。符合前述三项条件的退货申请，我们愿意为您提供仅一次换货；与换货相关的费用由我们承担，但您邮寄出智能眼镜产品给我们的费用由您承担。经一次换货后的智能眼镜产品包括附件不再享有换货服务。

## 5. Conditional cancellation of orders 附条件撤销订单

The order of the smart glasses (including accessories) can be canceled within one hour after you submit the order through the website under which circumstance you don't have to be liable for any breach of contract. If you cancel the order after more than one hour from submitting the order through the website, you may be liable for breach of contract, because we may have already arranged the product out of the warehouse and incurred expenses and costs.

您订购的智能眼镜产品（含附件）在您通过网站提交订单后一小时内，可以撤消订单，而不承担任何违约赔偿。若通过网站提交订单后超过一小时再撤销订单，则可能承担违约赔偿责任，因我们可能已经安排产品出库而发生了费用和成本。

## 6. Non-returnable 不退货

The smart glasses (including accessories) we sell cannot be returned from the time the carrier reaches your designated receiving place or recipient.

我们所出售的智能眼镜产品（含附件）从承运人送达到您指定接受地点或接受人时起，均不享受退货。



## 7. Liabilities restriction 责任限制

We fully and prudently abide by Chinese laws, regulations and industry rules. All the smart glasses and accessories we sell can work properly at the time of sale, and meet the appropriate standards and requirements for production, manufacturing, and use. However, we remind you that using the smart glasses and accessories may have different effects on different users. We strongly recommend that minors do not buy or use smart glasses because their eyes are not fully developed. We also strongly recommend that adults should consult a doctor before buying and using smart glasses to verify whether smart glasses and accessories will cause any adverse effects or harm to the bodies. Therefore, we are not liable or responsible for any harm or loss caused by smart glasses to the buyers or users.

我们全面、谨慎地遵守中国法律法规和行业规则，所出售的智能眼镜产品及附件等在销售时均具有正常的使用功能，并符合生产、制造、使用的适当标准和要求。但我们提醒使用该智能眼镜产品及附件可能对不同的使用者产生不同的后果。我们强烈建议未成年人不购买、不使用智能眼镜产品，因其眼睛尚未发育完全。我们还强烈建议成年人在购买、使用智能眼镜产品时，应事先咨询专业医生，以确认是否智能眼镜产品及附件不会对身体造成任何不良影响或伤害。有鉴于此，我们不对智能眼镜产品对购买者、使用者造成的任何伤害、损失承担法律责任。

## 8. Beta Product 测试产品

The smart glasses are beta products and therefore are still in development. As the smart glasses are still in a testing phase, they are likely to contain errors. In addition to the disclaimers in these terms and conditions, you agree that the smart glasses are provided "AS IS" and "AS AVAILABLE". Tooz also makes no representations and gives no warranties that the smart glasses have particular functionalities.

智能眼镜属于测试产品，该产品仍在不断开发改进中。由于智能眼镜仍处于测试阶段，因此它们有可能包含错误。除了本条款和条件中的免责声明，您同意并接受智能眼镜按照“原样”和“可用”被提供。Tooz 不保证智能眼镜具有某些特定功能。

## 9. Feedback 反馈

You will use commercially reasonable efforts to provide suggestions, comments or ideas and report issues or problems related to your use of the smart glasses (collectively, "feedback") to us in a timely basis. You agree not to disclose feedback to any third party and hereby assign to us all right, title and interest in and to any feedback, without any right to compensation or other obligation from us.

您将通过商业上合理的努力向我们提供建议、意见或想法，并及时向我们报告与您使用智能眼镜相关的问题（统称为“反馈”）。您同意不向任何第三方披露反馈，并在此向我们转让和您反馈相关的所有权利及利益，同时无需我们对此支付任何补偿或承担其他任何义务。

## 10. Terms of use 使用条款

The smart glasses are provided to you for development purposes only, in particular to enable you to design, develop and test your own apps for use together with our smart glasses. You are not allowed to sell, lease or otherwise commercialize our smart glasses. You are obliged to always use the smart glasses together with the tooz App as provided by us to you under separate terms of use and always in line with such terms of use. You agree that our smart glasses will not be used for any development of an app that (i) is malicious, deceptive or unlawful, (ii) is used for racist, discriminatory, pornographic or otherwise illegal purposes, particularly not for fraudulent activities, data espionage and phishing, or (iii) unreasonably impair or degrade the performance or security of our Tooz App.

提供给您智能眼镜仅用于开发目的，尤其是使您能够设计，开发和测试自己的应用程序，以与我们的智能眼镜一同使用。您不得出售，租赁我们的智能眼镜或以其他方式将我们的智能眼镜商业化。您应当根据本使用条款，始终将智能眼镜与我们提供给您太兹应用程序一起使用，并始终遵守本使用条款。您同意我们的智能眼镜不会被用于开发以下应用程序：（i）恶意，欺骗或非非法的应用程序；（ii）用于种族主义，歧视，色情或其他非法目的应用程序，尤其是不用于欺诈活动，数据间谍和网上诱骗，或（iii）不合理地损害或降低我们太兹应用程序的性能或安全性。

